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Raadsplein besluitvormend 

 

Vergadering d.d. 1 april 2019 

Locatie Raadzaal 

Aanvang 19.00 

Eindtijd 21.00 

Voorzitter H.J. Meijer 

Griffier/secretaris A.B.M. ten Have 

 

Aanwezige leden Ruben van de Belt, Youcef Ben Ali, Evelina Bijleveld, Wietse 
de Boer, Margriet Boersma, Claudia van Bruggen, Sylvia 
Bruggenkamp, Thom van Campen, Leo Elfers, Jolien Elshof-
Rook, Norman Finies, Brammert Geerling, Lennart Hartman, 
David Hof, Ron Klappe, Annemee van de Klundert, Jolanda 
Kok, Margriet Leest, Marcel Mulder, Reinier Mulder, Jan 
Nabers, Eildert Noorda, Mark Oldengarm, Mart Oude Egbrink, 
Sonja  Paauw, Guido Pasman, Remko de Paus, Patrick 
Pelman, Jacob Raap, Sylvana Rikkert, Gerdien Rots, Jeffrey 
Satoor de Rootas, Jan Slijkhuis, Bert Sluijer, Arjan Spaans, 
Hans Wijnen, Johran Willegers en Patty Wolthof 

Afwezige leden Ruth Stoorvogel 

  

 

1. Mededelingen  
- Mevr. Stoorvogel is verhinderd. 

2. Vaststelling agenda  
Met de voorgelegde agenda wordt ingestemd. 

3. Bekrachtiging geheimhouding  
Geheimhouding wordt bekrachtigd op bijlage 2 van de beslisnota Onthaastingscentrum 
Scholtensteeg. 

4. Mondelinge vragen te stellen door raadsleden  
-Vragen van de fractie van D66 over vertraging sectorgerichte aanpak energiebesparing. 
Wethouder Schuttenbeld antwoordt dat in eerdere stukken over de mijlpalen is 
aangegeven dat het om een indicatieve planning gaat. En bovendien komen niet alle 
mijlpalen ook meteen ter besluitvorming naar de raad. 
Wat betreft de Uitwerking gebouwde omgeving merkt de wethouder op dat als onderdeel 
hiervan de Marslanden en Hessenpoort op dit moment lopen. Hierover wordt over enkele 
weken een bijpraatsessie georganiseerd. 
De voorbereidingen voor de routekaart lopen ook maar het wachten is op de definitieve 
afspraken over het Klimaatakkoord. 
Volgens de wethouder is er dus geen sprake van vertraging. 
-Vragen van de fractie van de VVD naar aanleiding van de beantwoording van de artikel 
45 vragen Overijssel zucht onder fileleed. 
Wethouder Dogger antwoordt verheugd te zijn over het feit dat de A28 toch aanspraak lijkt 
te kunnen maken op Europese gelden. 
De wethouder maakt melding van de reeds lopende lobby voor verbetering van de A28 en 
stelt graag bereid te zijn samen met andere betrokken overheden en brancheorganisaties 
richting de EU op te trekken om geld te krijgen voor de aanpak van de A28, ook als 
onderdeel van een Europese corridor en poort naar Duitsland en Scandinavië. 
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Het feit dat het wellicht niet om een Europese subsidie gaat maar alleen om een Europese 
lening ontslaat hem er niet van, aldus de wethouder, om alles in het werk te stellen voor 
verbetering van de A28. 
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5. Ingekomen stukken  

-Er is een agenderingsverzoek ingediend namens alle fracties om de informatienota’s 5A3, 
5A4 en 5A5 over diverse onderdelen van het woonbeleid te agenderen voor een 
informatieronde. 

De raad stemt in met dit agenderingsverzoek. Wel zal gekeken worden naar de 
afstemming met de uitnodiging van het Concillium over de taskforce versnelling 
woningbouw. 

-Voor het overige wordt de lijst ingekomen stukken, inclusief de voorgestelde wijze van 
afdoening, vastgesteld. 

6. Verklaring van geen bedenkingen zonnepark Bomhofsplas 

Met algemene stemmen aangenomen. 

7. Plan van aanpak collectivisering van voorzieningen  
-Motie 7-1/2 van ChristenUnie, D66, VVD en GroenLinks over Benutten kennis en 
expertise van de informele zorg/het voorveld. 
De fractie van de SP stemt tegen deze motie, de overige fracties stemmen voor. De motie 
is aangenomen. 
-Motie 7-3 van D66 over Versnel versterking voorveld. 
Voor deze motie stemt de fractie van D66, de overige fracties stemmen tegen. De motie is 
verworpen. 
-(gewijzigde) Motie 7-4 van VVD, ChristenUnie, GroenLinks en Swollwacht over 
contractering zorgaanbieders. 
De fractie van de SP is tegen de motie, de overige fracties stemmen voor. De motie is 
aangenomen. 
-Motie 7-5 van D66 over geen aanbestedingen op het lokaal welzijnswerk. 
Tegen deze motie stemmen de fracties van de VVD, ChristenUnie, Swollwacht en 
GroenLinks, de overige fracties stemmen voor. De motie is verworpen. 
-Motie 7-6 van D66 over de Omgekeerde toets sociaal domein wordt ingetrokken. 
-Motie 7-7 van D66 over de inzet van technologie om zwaardere zorg te voorkomen. 
De fractie van de SP stemt tegen deze motie, de overige fracties stemmen voor. De motie 
is aangenomen. 
-Motie 7-8 van GroenLinks, Swollwacht en ChristenUnie over Begrijpelijk beleid in het 
sociaal domein. 
Met algemene stemmen aangenomen. 
-(gewijzigde) Motie 7-9 van de PvdA over Grip op kosten en baten. 
Met algemene stemmen aangenomen. 
-De fractie van de SP stemt vervolgens tegen het voorstel Plan van aanpak 
Collectivisering van voorzieningen, de overige fracties stemmen voor. Het voorstel is 
aangenomen. 

8. Onthaastingscentrum Scholtensteeg 
Met algemene stemmen aangenomen. 

9. Meerjarenbeleidsplan Politie Oost-Nederland  

Met algemene stemmen aangenomen. 

10. Actualisatie treasurystatuut 2019 
Met algemene stemmen aangenomen. 

11. Benoeming lid welstands- en monumentencommissie IJsselland van het Oversticht 
Met algemene stemmen aangenomen. 

12. Motie vreemd aan de orde van de dag  
-Motie 12-1 van D66 over deelname Quick Scan lokale democratie. 
Met algemene stemmen aangenomen. 

13. Sluiting  
De voorzitter sluit de vergadering om 20.25 uur.  
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